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Protokół 

z VII sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 26 listopada 2024 r.  

VII sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice. Obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1.  

Otwieram siódmą sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana 

online oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych 

osobowych. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt 

Gminy Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz art. 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można znaleźć  

na stronie BIP Gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. 

Witam Panią Wójt, Zastępcę Wójta, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, 

sołtysów, radnych powiatowych. Witam wszystkich gości uczestniczących w dzisiejszej 

sesji oraz mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. Proszę radnych  

o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w obradach uczestniczy 15 

radnych.  

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu 

Ad. 2 

Przedstawię Państwu teraz porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z V sesji z dnia 24 września 2024 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 

Gminy  

i pracowników jednostek organizacyjnych oraz radnych gminy złożonych w 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice  

na lata 2024-2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowej oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku o dofinansowanie dla zadania pod nazwą: ,,Termomodernizacja budynku ZSO 

Pawłowice ”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy gminą Pawłowice, 

a gminą Wodzisław Śląski dotyczącego zasad prowadzenia punktu katechetycznego 

nauczania religii Kościoła Zielonoświątkowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji /tablica Młodzieżowej Rady Gminy 

Pawłowice/. 

17. Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? Nie widzę. Wobec tego uważam 

porządek obrad za przyjęty.  

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z szóstej sesji Rady Gminy z dnia 22 października 2024 roku. 

Projekt protokołu radni mają udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP-ie, nie 

wpłynęły żadne poprawki, w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

 

Ad. 4 

Proszę teraz Wiceprzewodniczącego Pana Damiana Hermana o odczytanie wykazu pism, 

jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY DAMIAN HERMAN 

Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym od 22 października 

do 25 listopada 2024 r. 1. Wniosek o opinię do projektu audytu krajobrazowego 

Województwa Śląskiego. 2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Pawłowice w roku szkolnym 2023-2024. 3. Prośba o nadanie nazwy ulicy publicznej  

w Pawłowicach. 4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pawłowice  

na 2025 rok. 5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2025-2028. 6. Informacja o sesji Młodzieżowej Rady Gminy 

Pawłowice, 7 zawiadomienie o sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego i 8. Zawiadomienie  

o wszczęciu postępowania i rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały 

nr VI/51/2024 Rady Gminy Pawłowice z dnia 22.10.2024 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Dziękuję. 

 

Ad. 5 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Przewodnicząca Rady Gminy Bogusława Pietrek Dziękuję. Proszę Panią Wójt o informację 

z działalności międzysesyjnej. 

 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu, przedstawię sprawozdanie z mojej działalności za okres od 22 

października do 26 listopada. Wykonanie budżetu gminy ogółem na 31 października: 

dochody są wykonane w wysokości 138 548 000 zł, co stanowi 85% planu, natomiast 

wydatki są zrealizowane w wysokości 118 280 000 zł, co stanowi 66% planu. Zadłużenie 

gminy na dzień 22 listopada z tytułu pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej wynoszą 1 406 300 zł i 50 gr. 15 listopada został wysłany 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej projekt budżetu na przyszły rok. Planowane dochody 

to 170 481 000 zł, planowane wydatki 184 974 000 zł. Planowane inwestycje są na kwotę 

36 494 000 zł, co stanowi 19% planowanych wydatków. Deficyt w kwocie 14 473 000 zł 

pokryty zostanie w całości z nadwyżki budżetowej lat poprzednich. Taki dokument został 

wysłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej. W Referacie Podatków i Opłat w okresie 

międzysesyjnym rozliczono wpłaty z tytułu podatku rolnego za okres od 1 stycznia  

do 15 listopada. W Referacie Gospodarki Przestrzennej Geodezji i Mienia prowadzono 
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rozmowy z właścicielem nieruchomości w celu przeprowadzenia zamiany nieruchomości dla 

potrzeb powiększenia terenu przedszkola w Warszowicach. I też m.in. tutaj w związku  

z zażaleniem przedsiębiorcy górniczego przekazano do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego postanowienie negatywne uzasadniające wniosek Jastrzębskiej Spółki 

Węglowej o udzielenie koncesji na wydobycie węgla kamiennego i metanu jako kopaliny 

towarzyszącej z części złoża Żory Warszowice. W zakresie zamówień publicznych 

postępowania na etapie rozstrzygnięcia to modernizacja pomieszczeń w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. Postępowania, na które podpisano już w okresie międzysesyjnym 

umowy, to dostawa soli drogowej, zimowe utrzymanie dróg gminnych na terenie gminy 

oraz zakup urządzeń i oprogramowania w ramach programu cyberbezpieczny samorząd. 

Postępowania na etapie ogłoszenia to odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych  

z jednostek organizacyjnych na przyszły rok oraz odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych z terenu gminy Pawłowice dla Gminnego 

Zespołu Komunalnego. W zakresie komunikacji w postępowaniu komunikacji 

międzygminnej: w postępowaniu przetargowym wyłoniono przewoźnika komunikacji 

lokalnej na okres od stycznia 2025 do czerwca 2029 roku. Wykonawca, który wygrał  

w przetargu, to jest obecny wykonawca firma Morus Bus, spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, ze stawką 6,77 zł za wozokilometr. Ponadto w okresie 

międzysesyjnym zgromadzenie MZK przyjęło uchwałę w sprawie przyjęcia założeń  

do budżetu na rok 2025. Trwają analizy i rozmowy w celu obniżenia stawki dotacji dla 

gminy Pawłowice. W zakresie oświetlenia drogowego trwają prace projektowe oświetlenia 

ulicznego ulicy Stromej w Pielgrzymowicach. W toku są prace elektryczne związane  

z budową oświetlenia ulicy Księdza Biskupa Pawłowskiego oraz Mały Rynek. Zakończono 

budowę oświetlenia ulicy Fredry w Golasowicach. Trwa realizacja zadania modernizacja 

istniejącego oświetlenia na terenie gminy Pawłowice. Tam jest wymienianych około 125 

sztuk opraw sodowych na oprawy ledowe i termin realizacji zadania upływa 29 listopada. 

W dniach od 2 do 6 grudnia zaplanowano montaż iluminacji świątecznych na terenie gminy. 

W zakresie zimowego utrzymania dróg 8 listopada odbyło się spotkanie informacyjne  

z sołtysami, przedstawicielami Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie realizacji Akcji Zima. 

W tym roku po raz pierwszy PZD prowadzi Akcję Zima na swoich drogach powiatowych. 

Również na podstawie podpisanego porozumienia z zarządcą drogi wojewódzkiej prowadzi 

akcję zima na drogach wojewódzkich. Koordynatorem jest pracownik Powiatowego 

Zarządu Dróg w Pszczynie. Na drogach gminnych akcje obsługują 3 firmy. Dodatkowo  

na niektórych terenach za odśnieżanie odpowiada Gminny Zespół Komunalny Pawłowice. 

Prace koordynowane są przez 2 pracowników Urzędu Gminy. W zakresie inwestycji 

drogowych zadania w trakcie realizacji to rozbudowa ulicy Pieczarkowej oraz budowa drogi 

gminnej równoległej do ulicy Polnej, przebudowa mostu w ciągu ulicy Lipowej  

w Golasowicach. Tutaj już trwają roboty związane z umocnieniem skarp. Pozostały  

do wykonania roboty rozbiórkowe oraz prace wykończeniowe i przebudowa ulicy Jasnej  

w Pielgrzymowicach i tam trwają prace przygotowawcze. Z początkiem grudnia wykonawca 

będzie wykonywał drogę technologiczną. W zakresie inwestycji kubaturowych Budowa 

Domu Ludowego w Krzyżowicach realizacja do 30 czerwca 2025 roku wraz z odbiorami. 

Budowa budynku zaplecza sportowego przy ulicy Strażackiej w Warszowicach - realizacja 

do 30 grudnia wraz z odbiorami. Zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących - umowa realizacyjna zadania do 25 grudnia. Modernizacja budynku 

OPS-u w Pawłowicach. Termin zakończenia realizacji to 29 listopad. I modernizacja 

pomieszczeń kuchennych w Przedszkolu w Modrzewiowym Ogrodzie. Został zakończony 

pierwszy etap, kolejny będzie realizowany w przyszłym roku. W zakresie prac projektowych 

Szkoła Podstawowa w Warszowicach: trwa projektowanie naprawy kanalizacji deszczowej 

wokół głównego budynku szkoły z terminem umownym do 15 grudnia oraz została 

podpisana również umowa z pracownią projektową na wykonanie dokumentacji  

do 15 grudnia na wyburzenie podestu z tyłu budynku ośrodka zdrowia w Pniówku  

i zabudowania nowego ze schodami terenowymi wraz z powiększeniem utwardzonego 

placu z tyłu budynku, to będzie w ramach zadania inwestycyjnego. Zadania wykonywanie 

przez Gminny Zespół Komunalny trwa remont pomieszczeń w Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Warszowicach, również remont pomieszczeń piwnicznych po powodzi w OSP Golasowice. 

Wykonano wymianę drzwi wejściowych oraz 5 sztuk okien w budynku OSP Pawłowice  
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w ramach wydatków z funduszu sołeckiego. Wykonano brukowanie powierzchni przy OSP 

Warszowice, wymianę drzwi wejściowych do kółka rolniczego w Pielgrzymowicach, 

wykonano również wymianę ogrodzenia placu zabaw w Warszowicach przy ulicy Stawowej. 

Zakupiono nową zamiatarkę uliczną celem podniesienia standardów obsługi terenów 

gminnych oraz realizowano w jednostce szereg bieżących prac cyklicznych. W zakresie 

Wodociągów Pawłowickich podpisano umowę na remont tłoczni pompowni ścieków  

na terenie gminy na kwotę 259 000 zł. Nastąpiło również otwarcie ofert na zakup 

agregatów prądotwórczych dla działu oczyszczania ścieków. Najkorzystniejsza oferta  

to 175 000 zł. Podpisano również umowę na zakup mobilnego aparatu prądotwórczego dla 

pogotowia wodociągowego. Prace wykonane w okresie międzysesyjnym to budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej ulica Kolonia Studzieńska. Obecnie zrealizowano 80% wartości całej 

inwestycji. Trwa budowa sieci wodociągowej przy ulicy Wyzwolenia i ulicy Zapłocie  

w Pawłowicach. Tam wykonano około 90% całości zadania oraz trwa realizacja budowa  

i przebudowa sieci wodociągowych oraz kanalizacji sanitarnych na terenie gminy  

z programu Polski Ład. Prowadzone roboty są zgodnie z zaplanowanym harmonogramem 

realizacji zadań. W zakresie ochrony środowiska i rolnictwa złożono 69 wniosków  

o dofinansowanie do zabiegów sterylizacji i kastracji kotów. Wypłacono już 32 

dofinansowania na łączną kwotę 2815 zł. Prowadzona jest dalsza kontrola nieruchomości 

niezamieszkałych w celu okazania umowy oraz rachunków za odbiór odpadów 

komunalnych. Wszczęto postępowanie administracyjne w stosunku do podmiotu, który 

odbierał z terenu gminy odpady komunalne bez uprawnień, tj. bez wymaganego wpisu  

do rejestru działalności regulowanej prowadzonej w urzędzie gminy. Przeprowadzono 

również kontrolę źródeł ciepła. 3 działające na terenie gminy spółki wodne rozliczyły  

się z dotacji przekazanej przez gminę i podpisano również umowę na wykonanie cięć 

sanitarnych 65 drzew na terenie gminy. W Referacie Spraw Obywatelskich  

od 1 października można składać wnioski o wydanie nowej spersonalizowanej Pawłowickiej 

Karty Mieszkańca ze zdjęciem, która zacznie obowiązywać od 1 stycznia 2025 roku. Karta 

uprawnia do korzystania z ulg, zniżek i preferencji przysługujących w ramach programu 

Pawłowicka Karta Mieszkańca oraz bezpłatnego przejazdu komunikacją lokalną gminy 

Pawłowice. Karta ma również funkcjonalność elektronicznej e-karty Międzygminnego 

Związku Komunikacyjnego, nośnika biletów MZK. Do dnia 20 października liczba złożonych 

wniosków to 679. Karty te na bieżąco są, że tak powiem, przygotowane do wydania 

mieszkańcom. Mieszkańcy odebrali na dzień dzisiejszy 177 kart. Wniosków mamy dużo 

złożonych. Mam nadzieję, że w miesiącu grudniu będą one odbierane przez mieszkańców. 

W Referacie Promocji i Integracji Europejskiej zorganizowano Święto Niepodległości, 

wręczono nagrody Za zasługi dla gminy Pawłowice. Trwają przygotowania do Jarmarku 

Bożonarodzeniowego, który odbędzie się w tym roku 22 grudnia od godziny 14 do 18 i trwa 

również cotygodniowa promocja Pawłowickiego Ekotargu i teraz pierwszy raz będziemy 

organizować Ekotarg w sobotę 30 listopada. Podpisano również w Referacie Promocji 

umowę na sporządzenie diagnozy i Strategii rozwoju gminy Pawłowice na lata 2025-2032 

rok. Również trwa organizacja pokazu filmu dokumentalnego Córy Węgla, którego 

bohaterkami są mieszkanki naszej gminy pracujące w KWK Pniówek. Projekcja filmu 

odbędzie się w Centrum Kultury w Pawłowicach 12 grudnia. W Referacie Oświaty i Zdrowia 

realizowano szereg bieżących spraw, m.in. zatwierdzono zmiany do arkuszy 

organizacyjnych, rozliczano dotacje dla niepublicznych przedszkoli, przygotowano 

porozumienia międzygminne dotyczące kosztów realizacji zajęć nauczania religii. Wpłynęły 

również wnioski o przeprowadzenie awansu zawodowego. Prowadzona jest analiza 

wniosków przedsiębiorców dotyczących dofinansowania kosztów kształcenia młodocianych. 

Wpłynęły 23 wnioski. Wydano 13 decyzji na łączną kwotę ponad 82 000 zł. Realizowany 

jest program zapobiegania nadwadze i otyłości wśród dzieci w wieku przedszkolnym. Trwa 

realizacja programu edukacyjnego „Depresja rozumiesz, pomagasz” w szkołach 

podstawowych i w liceum. I trwa również przygotowanie do programu profilaktyki 

zdrowotnej w zakresie wczesnego wykrywania osteoporozy. W Gminnym Zespole Oświaty 

sporządzono sprawozdania budżetowe, rozpatrzono wnioski o pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli i nauczycieli emerytów gminy Pawłowice z Karty Nauczyciela. Zostało złożonych 

29 wniosków. Wprowadzono do budżetu środki pomocowe z Funduszu Pomocowego 

Ukraina za miesiąc październik. W Ośrodku Pomocy Społecznej 12 listopada miała miejsce 



5 
 

dystrybucja żywności, wydano łącznie 151 paczek żywnościowych. 22 października  

w ramach solidarności z osobami potrzebującymi Ośrodek Pomocy Społecznej zorganizował 

akcję, w której na parkingu ośrodka wydawano ciepły posiłek, wydano również kilkadziesiąt 

kilogramów żywności, ciepłą odzież, buty, kołdry, poduszki. W ramach projektu Silver Club 

w gminie Pawłowice finansowanego ze środków funduszy europejskich odbyły się już 

pierwsze spotkania seniorów w sołectwie Golasowice oraz w sołectwie Pniówek. Planowany 

okres realizacji projektu jest do 31 sierpnia 2026 roku. W Gminnym Ośrodku Sportu  

26 października odbył się turniej debla w tenisie ziemnym. Turniej zakończył letnią ligę 

tenisa, w której uczestniczyło 31 zawodników. 26 października odbył się nocny maraton 

szachowy. Udział w nim wzięło 150 zawodników. 24 listopada odbyły się Mistrzostwa Śląska 

w Kolarstwie Przełajowym, tam  mieliśmy 118 zawodników. 20 listopada rozpoczęło  

się mrożenie lodowiska i planowane jest udostępnienie lodowiska dla mieszkańców  

29 listopada. Ponadto na hali sportowej wymienione zostały lampy oświetleniowe na LED-

owe oraz zamontowano nową tablicę wyników. Gminny Ośrodek Kultury zorganizował  

w okresie międzysesyjnym spektakl z cyklu Teatr Polska. Współorganizowano obchody 

Święta Niepodległości. Odbyła się również dyskoteka dla seniorów, cotygodniowe spotkania 

aktywnych seniorów. 16 listopada odbyło się już XXII Gminne Dyktando im. Heleny 

Brzozowskiej. Grupa musicalowa M zwyciężyła w Ogólnopolskim Festiwalu Muzyki Bajkowej 

i Musicalowej w Rudzie Śląskiej, uzyskując pierwsze miejsce. Gmina Biblioteka Publiczna 

w okresie międzysesyjnym wraz z filiami zorganizowała szereg spotkań, m.in. w klubach 

bibliotecznych, czyli Klubu Czytelnika, Miłośników historii, Klubu Podróżników, Pasjonatów, 

Klubu Malucha. Odbyło się również jedno spotkanie autorskie dla dzieci i spotkanie 

autorskie dla dorosłych. Były również realizowane imprezy biblioteczne dla licealistów, 

teatrzyk dla dzieci oraz 6 prelekcji bibliotecznych dla młodzieży szkolnej. 12 grudnia  

o 16.30 planowane jest spotkanie z podróżniczką Ewą Chwałką, na którą biblioteka już 

zaprasza. W Referacie Organizacyjnym w dniach od 25 do 26, czyli do dzisiaj, odbyły się 

spotkania z wnioskodawcami w sprawie realizacji, czy też zmiany zasad realizacji inicjatywy 

lokalnej na rok 2025. Były pełnione również w urzędzie dyżury, dyżur pracownika ze szkód 

górniczych z KWK Pniówek oraz pracownika Zakładu Ubezpieczeń Społecznych. W zakresie 

kadr 6 listopada przeprowadzone zostało szkolenie dla pracowników Urzędu Gminy 

dyrektorów jednostek organizacyjnych w zakresie odpowiedzialności za naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych oraz w zakresie kontroli zarządczej. 15 listopada mieliśmy 

szkolenie w zakresie inwentaryzacji w jednostkach sektora publicznego, a 21-22 w zakresie 

przeciwdziałania mobbingowi i również tutaj zostały wprowadzone nowe instrukcje polityki 

antymobbingowe i antydyskryminacyjne. Ponadto z takich bieżących spraw w ramach 

współpracy z kopalnią i wsparcia dla mieszkańców gminy przeprowadzono rozmowy  

z właścicielami gruntów, na których znajdują się wały umacniające Pawłówkę. Efektem 

rozmów ma być nabycie tych gruntów przez kopalnię i wyremontowanie wałów celem 

zabezpieczenia przed powodzią. Powołałam również zespoły, dwa zespoły robocze, 

pierwszy do spraw zagospodarowania nowo budowanego budynku domu ludowego  

w Krzyżowicach, drugi zespół do zinwentaryzowania potrzeb remontowo-budowlanych 

mieszkań komunalnych i socjalnych gminy. 15 listopada odbyło się również spotkanie  

w sprawie odorów z kanalizacji sanitarnej w Jarząbkowicach przy ulicy Wiejskiej. Jest to 

problem powtarzający się. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Urzędu Miasta  

w Strumieniu, Wodociągów Ziemi Pszczyńskiej oraz Wodociągów Pawłowickich.  

18 listopada odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich. Efekt tego spotkania 

zostanie przedstawiony również mieszkańcom ulicy Karola Miarki na spotkaniu 

zaplanowanym w dniu 28 listopada. 20 listopada miało miejsce spotkanie  

z przedstawicielami Tauron Dystrybucja, na którym omówiono planowane przez Tauron 

inwestycje na terenie gminy na najbliższe lata oraz sprawy problemowe. 21 listopada miało 

miejsce spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Kobiór. Celem spotkania było omówienie 

możliwości zagospodarowania na potrzeby społeczne lasu pomiędzy ulicami Kruczą  

a Słowików w sołectwie Pniówek. Ponadto w okresie międzysesyjnym miały miejsce 

spotkania z sołtysami, z dyrektorami szkół i przedszkoli oraz szereg innych zadań 

wynikających z kalendarza wójta. Dziękuję bardzo. 

 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 
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Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt. Proszę teraz Przewodniczących Komisji o informację z działalności. 

Jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Micką, Przewodniczącą Komisji Gospodarki 

i Mienia Komunalnego. 

 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła  

2 posiedzenia w dniu 12 listopada oraz 19 listopada. Przedmiotem komisji było opiniowanie 

uchwał objętych porządkiem dzisiejszej sesji. 12 listopada rozmawialiśmy także  

o zmianach w zakresie funkcjonowania inicjatywy lokalnej. Radnym została także 

przedstawiona informacja i odbyła się dyskusja na temat funkcjonowania Pawłowickiej 

Spółdzielni energetycznej. 12 listopada zostały także radnym przedstawione założenia do 

projektu budżetu na 2025 rok oraz do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2028 

oraz pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Jastrzębiu-Zdroju dotyczące wskazania 

podmiotów, w których osoby skazane mogłyby odbywać karę ograniczenia wolności.  

W dniu 19 listopada w części właściwej dla Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 

radnym została przedstawiona informacja dotycząca pozyskania i zagospodarowania 

środków pozabudżetowych krajowych oraz unijnych. W dalszej części wraz z Komisją 

Działalności Społecznej opiniowaliśmy uchwały objęte porządkiem dzisiejszej sesji. 

Dziękuję bardzo. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego, Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej.  

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym komisja spotkała się dwa razy, 12 i 19 listopada.  

I tak 12 listopada zajmowaliśmy się tematem zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców 

gminy Pawłowice na lata 2025-2028. A 19 listopada zajmowaliśmy się tematem 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy, współpracy z policją  

i ochotniczymi strażami pożarnymi oraz zaopiniowaliśmy plany działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Sportu. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Henryka Opackiego, Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ HENRYK OPACKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

w dniach 23 października oraz 6 listopada. W pierwszym terminie omawiano analizę 

działalności Referatu Podatków i Opłat, sprawozdanie ściągalności podatkowych w 2023 

roku oraz do zamknięcia okresu 2024. Następnie koszty funkcjonowania Urzędu Gminy  

w 2023 roku w porównaniu do dwóch lat poprzednich. W dniu 6 listopada kontrola 

działalności Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa w zakresie gospodarki odpadami, 

ustawy antysmogowej, ekologii oraz dofinansowanie spółek wodnych, kontrola zadań 

inwestycyjnych realizowanych przez Referat Infrastruktury Komunalnej i Referat 

Inwestycji, kontrola procedur przetargowych, stan realizacji inwestycji oraz rozliczenie 

inwestycji zakończonych. Następnie zajmowaliśmy się opracowaniem planu pracy na 2025 

rok. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Panią Helenę Wosińską, Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 
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PRZEWODNICZĄCA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI HELENA WOSIŃSKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie odbyła 

żadnego spotkania. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję przewodniczącym. Przystępujemy do rozpatrywania zasadniczych punktów 

dzisiejszej sesji. Materiały i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniach 12 i 19 

listopada 2024 rok. Projekty uchwał radni mają udostępnione na tabletach, a mieszkańcy 

mają je widoczne w BIP-ie.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pawłowice 

na lata 2024-2028. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów 

za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie? Nie widzę. Wobec tego proszę 

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/52/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2024–2028 została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosów za, 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby teraz zabrać głos 

w sprawie tej uchwały? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały  

na tabletach.  

Uchwała nr VII/53/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok  

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na budowę chodnika w ciągu ulicy Orlej oraz na skrzyżowaniu z ulicą Ligonia  

w Krzyżowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej pięć głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. 

Wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/54/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na budowę chodnika w ciągu ul. Orlej oraz na skrzyżowaniu  

z ul. Ligonia w Krzyżowicach została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi  

zał. nr 5 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

na budowę drogi powiatowej ulicy Zjednoczenia od ulicy Wodzisławskiej do ulicy 

Przemysłowej w Pawłowicach. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 

5 głosami za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, 

wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/55/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu na przebudowę drogi powiatowej ul. Zjednoczenia (od ul. 

Wodzisławskiej do ul. Przemysłowej) w Pawłowicach  została podjęta 15 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu 

związanej z realizacją zadania pod nazwą Uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie 

kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami w ramach programu Uzupełnienia lokalnej  

i regionalnej infrastruktury kolejowej Kolej Plus do 2029 roku. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosów za, 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/56/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu, związanej z realizacją zadania pn.: "Uzupełnienie sieci kolejowej  

o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami" w ramach Programu 

Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej + do 2029 

r. została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LV/556/2024 z dnia 27 lutego 2024 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu związanej  

z realizacją zadania Uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia-Zdroju  

z Katowicami w ramach programu Uzupełnienia lokalnej i regionalnej infrastruktury 

kolejowej Kolej Plus do 2029 roku. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję Działalności Społecznej 

5 głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, proszę 

więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/57/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr LV/556/2024 z dnia  

27 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu, związanej z realizacją zadania pn.: "Uzupełnienie sieci kolejowej  

o połączenie kolejowe Jastrzębia - Zdroju z Katowicami" w ramach Programu 

Uzupełnienia Lokalnej i regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 r." 

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji do inwestycji 

służącej ochronie środowiska związanych z ograniczeniem niskiej emisji na terenie gminy 

Pawłowice. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki  

i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś 

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/58/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

do inwestycji służących ochronie powietrza związanych z ograniczeniem niskiej 

emisji na terenie gminy Pawłowice została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

na terenie części sołectwa Pawłowice w gminie Pawłowice obejmującego fragment obszaru 

pomiędzy ulicą Spacerową a ulicą Wyzwolenia. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, 

Komisję Działalności Społecznej pięć głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos  

w sprawie tej uchwały? Nie widzę proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/59/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu części sołectwa Pawłowice w gminie Pawłowice, 

obejmującego fragment obszaru pomiędzy ul. Spacerową a ul. Wyzwolenia  
została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych  

w Krzyżowicach przy ulicy Zwycięstwa. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie 

widzę. Proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/60/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu części sołectwa Pawłowice w gminie Pawłowice, 

obejmującego fragment obszaru pomiędzy ul. Spacerową a ul. Wyzwolenia  
została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

PRZECIW (1) Kamil Wawrzyczek 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Pawłowice. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów 

za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/61/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Krzyżowicach przy ul. Zwycięstwa została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Gminnego Zespołu Oświaty w Pawłowicach oraz 

uchwalenia statutu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma głosami za, Komisję Działalności 

Społecznej pięć głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały. 

Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach. 

Uchwała nr VII/62/2024 w sprawie zmiany nazwy Gminnego Zespołu Oświaty  

w Pawłowicach oraz uchwalenia statutu została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Iwona Baron, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek Krupka, Henryk 

Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, Beata Wala, Kamil 

Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Cyrulik 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Pawłowice na rok 2025 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję 

Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej 

uchwały? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/63/2024 w sprawie zmiany nazwy Gminnego Zespołu Oświaty  

w Pawłowicach oraz uchwalenia statutu została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki i wczesnego wykrywania 

osteoporozy wśród mieszkańców gminy Pawłowice na lata 2025-2028. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, proszę  

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr VII/64/2024 w sprawie przyjęcia “Programu profilaktyki  

i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Pawłowice  

na lata 2025-2028”  została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 15 

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 20 

Informacje Wójta i Przewodniczącej. Proszę Panią Wójt. 

 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dziękuję Państwu radnym za przegłosowanie przygotowanych uchwał. Będziemy je teraz 

realizować. Dziękuję bardzo. 

 

 



11 
 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję.  

 

Ad. 21 

W punkcie 21 mamy wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. Wobec tego przechodzimy do punktu 22.  

 

Ad. 22 

Zakończenie obrad. Dziękuję wszystkim za udział w dzisiejszej sesji. Zamykam siódmą 

sesję Rady Gminy Pawłowice. 
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